
Protokół ze wspólnego posiedzenia komisji stałych RM dot. Sesji Rady Miejskiej w 

Solcu Kujawskim z dnia 21.02.2023 r. 

 

W posiedzeniu wspólnych komisji stałych udział wzięło 13 Radnych.  

Nieobecna usprawiedliwiona Radna Alicja Żaguń i Radny Tadeusz Szczepański. 

Na protokólanta posiedzenia wybrano Radego Dariusza Chojnackiego. 

Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na LXIII sesję RM zaplanowaną na 

dzień 24.02.2023 r.  

Omówiono projekt uchwały ( wg ustalonego porządku): 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alina Kowalska Skarbnik Gminy. 

Pytań nie zadano.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienia nieodpłatnej służebności 

gruntowej przejazdu i przechodu. 

Projekt uchwały przedstawiła Teresa Substyk Burmistrz Solca Kujawskiego. 

Pytanie od Radnej Grażyny Bieniek. W jakim czasie ZHP chce rozpocząć prace na 

omawianym terenie. 

Wyczerpującej odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Solec Kujawski. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Skrzypińska Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska . 

Pytań nie zadano. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Skrzypińska – Kierownik Ref. Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa. 

Pytań nie zadano. 



Podjęcie uchwały w sprawie górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alina Kowalska – Skarbnik Gminy. 

Pytanie zadał Radny A. Bąbka. Ile razy w roku należy opróżniać zbiorniki ? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Iwona Skrzypińska.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Solec Kujawski w 2023 roku. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Skrzypiński - Kierownik Ref. Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

Pytań nie zadano. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Solec Kujawski w 2023 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Skrzypiński - Kierownik Ref. Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

Pytań nie zadano. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

 

Protokołował: 

Dariusz Chojnacki  

 

 


